
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al gedin{ei extraordinare a Consiliului Jude{ean Neamf

din 16 octombrie 2018. ora 16:00

Lucrdrife gedin{ei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La qedinlii
participd de {rept secretarul judeJului, precum gi gefii serviciilor de specialitate dirL
cadrul Consiliului Judelean.

domnilor consilieri, permiteli-mi sd declar
onsiliului Judelean Neam{ pentru care a{i
ile Legii administraliei publice locale nr.

consilieri judeleni: Acatrinei Dumitru.,
AciocArldnoad Aurel, Agdleanu Corneliu-Lucian, Banu Gabriela, Buhuganu Bogdan,

ga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela Elena.
epco Lucian-Florin, Stavarache Valentin-

rezenti 20 consilieri judeJeni din totalul de

d legal constituitd.
gii nr. 2151200I, supun spre aprobare
rioare desfdguratd,in data de 02 octombrie

Cine este ,,pentru"?
Cine est'e,,impotriv6"?
Se abline cineva?

a fost aprobat.

std qedinld este cea publicatd in presd qi

1. Aprobalea unei asocieri cu Direclia Judeleand pentru Sport gi Tineret Neam! irL
vederea rcalizdrii unui proiect de interes public judefean;
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2 . Apr obarea documentaliei tehnico-economice ;i a indicatorilor tehnico - economic i
pentru obiectivul ,,Reabilitare qi modemizarc Ambulatoriu Integrat de Specialitatr:
din cadrul Spitalului Judelean de UrgenldPiatraNeam!,,;
3. Diverso.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu20 rloturi "pentru" ordinea de zi a fost aprobatd.

cretarul jude{ului doregte sd facd o precizare,,
i-mi sd vd reamintesc c5, in conformitate cu
eres personal in problemele supuse dezbateii
i la inceputul gedinJei, nerespectarea acestor
hotdrdrii adoptate.

Domnul Ionel Arsene - Este cineva? Nu. in regu16. Vd propun sd intrdm in ordinea
de zi.

ind aprobarea unei asocieri cu Direcfia
vederea realizdrii unui proiect de interes

le sd prezinte rapoartele de avizarc la acest

uget - aviz favorabil;
urd - aviz favorabil;
juridicd - aviz favorabil.
le preqedinte dacd-mi permiteli o intervenlie,

oard pe ordinea de zi proiectul acesta, grupu.l
erd cd este un proiect benefic pentru judeluJt
promovare, este un eveniment de talier

ocal al oraEului Piatra Neamf, dar urmdrincjl

!i propus a fi direclionatd cdtre organizatori)
itdm de asemenea pe bugetul de venituri gi

rmdtoarele constatdri. Spun lucrurile acestea.
in ideea in care o sd propunem un amendament gi o sd-l supunem la vot.
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La tricQuri suma propusd este de 20.000 lei. Stdm qi ne intrebdm totuqi ce numdr
de tricourt urmeazd, a fi fabricate, inscriplionate pentru aceastd ga15. Nu scrie nicdieri in
proiect.

Domnul lonel Arsene - Nu scrie?
Domnul Cristian Ungurianu - Nu scrie. De asemenea, scde: inchiriere mese:,

scaune, anexe 3q.000 lei. Nu qtiu dacd cu aceastd sumd n-ar putea fi cumpdrate acele mese
qi scaune. Dacdam face o licitalie in momentuldefald,pare cd am putea sdle achiziliondm.

resupunem. In ideea in care mai sunt cdtevil
ficat, cheltuieli, bilete de avion g.a.m.d., dar
fost rezervate din timp qi au fost achizilionate

la un pre! optim. Noi facem urmdtorul amendament.
Domnul Ionel Arsene - Vd rog.
Domnul Cristian Ungurianu - Reducerea bugetului cu suma de 30.000 lei pe

urmdtoarele capltole: - 10.000 lei la capitolul tricouri qi 20.000 lei la capitolul inchiriere
mese, scaune.

Domnul Ionel Arsene - supun 1 iciun leu
din banii acestei gale nu se va de vin cu legale lir
Direclia de Buggt-Finanle a Con Neam! eu, ca qi

dzut dtferite gale Ei noi am qi discutat foarte
Buget-Finanle (Adriana Elena Bosovici) pt:
reau ca fiecare bdnu{ sd fie justificat legal gi

cauza colegilor liberali care au jucat-o doar
nu a mai avut parte de o promovare a$a curr
endent de noi au ficut-o cu PRO-TV-u1. cu
avut parte de o promovare a judelului cunr
foarte corect.

ru cd n-au venit la tine, la cei din Partidul
izare acestei gale este urdt din partea 1or.

ealor nu sunt de fa\d ca sd vd dea o replicd.
d vd supun la vot amendamentul. Care- i

erea sumei cu 30.000 lei.
amendamentul:

ristian, Florin-Tiberiu Ionil6) qi 18 votun
, Apostoae Ilie, Andoni Dragog Nicolae.
, Ciubotaru MddSlina Veronica. Corduneanu
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Eduard, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Pugcagr;
Neculai, Onu Bogdan, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian), amendamentul a fost
respins.

DomnUl Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 18 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Apostoae Ilie, AndonrL

Dragoq Nicolae, Bourceanu Adrian, Baciu Vasile, Boacd Dan, Ciubotaru Mddaliner
Veronica, Cordu rumezescur
Florin, Nistor Ol Ion. LuceL
Iulian) Ei 2 ablirle adoptatd.

II. Proiect de hotir6re privind aprobarea documentafiei tehnico-economice gi
a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul ,,Reabilitare qi moder nizaie
Ambulatoriu lntegrat de Specialitate din cadrul Spitalului Jude{ean de Urgen{i
Piatra Neamf".

Domnuf Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Ciubotaru Mdddlina Veronica- comisii servicii publice - aviz favorabil:;
Onu Bogdan - comisia urbanism - avrzfavorabtl;
Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.

Domnu
Domnu
Domnu
Domnu
Domnu
Domnuf Ionel Arsene -Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine esle,,pentru"?

III. Diverse

iverse dacd aveJi probleme? Vd rog.
d felicit conducerea Consiliului Judeleanr
ant atdt pentru oraqul Piatra Neam!, cAt gi

e in divizia A la handbal, la volei, la fotbal
a cd este binevenit acest eveniment, pe lAngd.
ul pe harta acestor evenimente de acest gen,
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Domnul Cristian Unguruianu - Documentaliade la spital.
Domnul Iulian Luca - Eu md refeream la primul.
Domnul Ionel Arsene - Atet?
Domnul Iulian Luca - Nu, mai am. Totodatd fiind in an centenar, a$ vrea sd rog

conducerea Cons iba in vedere o discuJie pentru proiectul meu
,,Rotonda pelson sd avem o disculie cu domnul secretar, cu
dumneavoastrd qi a gdsi solulia cea mai bund.

Domnul Ionel Arsene - Da, haideli dacd tot ali ridicat problema vreau sd o
discut aici in blen cu dumneavoastrd. Din ceea ce imi spun cei de la Juridic nu avem
solufii juridice, nu putem sd o facem noi, doar municipiul.

Domnul unor disculii pe teme juridice s-ar putea degaja
o solulie. Dar yr

Domnul
Domnpl Iulian Luca - Mullumesc.
Domnul Ionel Arsene - Dacd mai sunt alte proble e? $i eu vreau sd mul.tumesc

la PSD gi celor de la ALDE vreau sd le mullumesc pentru
entru prezenld celor de la PMP ceea ce demonstreazd, cd
ea ce se int6mpld cu votul din Consiliul Judelean qi cd al
etean, Spitalul Judelean de Urgen[d,piatra Neam! a fost

ttatat aga cum trebuie de cei de la Partidul Mi;carea Populard, sigur aldturi de colegii
mei din PSD-{LDE, din alian[d.

AEa cum am spus qi inainte, un proiect care a uce mari beneficii de imagine
tat aqa cum au mai fbcut-o colegii de la Partidul Nalional
fost ei cei care au frcut disculiile cu organizatorii. Eu le
6 indoiesc, o sd aibd pe acest scaun preEedinte de Consiliu
o sd discute, dar organizatorii au mers la pregedintele

d aqa e firesc sd se intAmple lucrurile. Au mers la primarul
de!, pentru cd aqa e firesc. Nu putem dintr-o disputd a
! cu cei de la BucureEti, judelul Neam! sd nu facd, aceastd"

lusul de imagine pe care il poate aduce aceastd, gald,.

pun, vd mullumesc incd o dat6,, mulpmesc qi presei care a
iv acest subiect gi care a inleles cd astfel de evenimente
delelor importante dinpunctul de vedere al evenimentelor
e ce vor unii sau allii din partide sau din presd, drumul
voltdm judeful, sd dezvoltdm infrastructura, sd facem un

edere al evenimentelor pentru cd suntem un jude! turistic
are putem dezvolta turismul in judelul Neam! sunt aceste

Cu pdrere de rdu, colegii noqtri incd n-au inleles ce am spus cdnd am venit pe
consiliului Judefean cd aici vreau sd facem administratie.

\

scaunul



administralie
primdrie.

Deci
eveniment.

in campanie, suficientd, cdt sd se plictiseascd oamenii de noi, dar
facem aici Ia Consiliul Judelean qi aE vrea sd vdd asta peste tot qi la

inc[ o datd mullumesc futuror celor care au in{eles importanla acestui

ind alte probleme inscrise tn ordine a de zi, declar inchise lucrdrile

SECRETARUL JUDETULUI.

qedi
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